



香港中華眼鏡製造廠商會有限公司
HONG KONG OPTICAL MANUFACTURERS ASSOCIATION LTD.
香港九龍旺角花園街十一號三樓
NO. 11, FA YUEN ST., 2/F., MONGKOK, KOWLOON, HONG KONG.
TEL: (852) 2332 6505 / 7721 0558 FAX: (852) 2770 5786
e-mail: hkoma@netvigator.com
Website: <http://www.hkoptical.org.hk>

香港中華眼鏡製造廠商會屬會 - 香港設計師業會
第一屆 (2018-2020 年)理事會選舉結果

香港中華眼鏡製造廠商會於 2016 年 9 月依法成立屬會[香港眼鏡設計師業會]，為了執行和推動設計師業會的立會目的，香港設計師業會於 2018 年 4 月 13 日舉行該會第一屆 (2018-2020 年)理事會選舉。

[香港眼鏡設計師業會] 第一屆 (2018-2020 年) 理事會成員名單如下:-

主席	戴美兒 (女士)
副主席	謝小雁 (先生)
推廣活動公關	關永傑 (先生), 卓惠靜 (女士)

Hong Kong Eyewear Designer Club (HKEDC)
Affiliated to Hong Kong Optical Manufacturers Association (HKOMA)
Election Report of the First Executive Team (2018-2020)

Hong Kong Eyewear Designer Club (HKEDC) was incorporated by Hong Kong Optical Manufacturers Association (HKOMA) in September 2016. In order to implement and promote the objectives of the Club, the Hong Kong Eyewear Designer Club held the election of the First Executive Team (2018-2020) on April 13, 2018.

The Directors of Hong Kong Eyewear Designer Club (HKEDC) First Executive Team (2018-2020) are as the follows:-

Chairman	Emily Tai (Ms.)
Vice Chairman	Evan Tse (Mr.)
Public Relations Director	Calvin Kwan (Mr.), Piano Cheuk (Ms.)

Issued by: HKOMA Secretariat on 2018.04.17